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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Mi lesz a 4-es főút fejlesztésével?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok
benyújtani Csillag István gazdasági és közlekedési miniszterhez . A kérdésre a választ írásban
kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Támogatja-e Miniszter úr a 4-es sz. főútvonal Hajdúszoboszló-Debrecen közötti szakaszának
2x2 sávos gyorsforgalmi úttá történő fejlesztését . Ha igen mikorra kezdődhetnek meg a
munkák. Ha nem, mi az oka az elutasításnak?

Budapest, 2003 . december 15 .
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